

**Biz hayvanlara yardımcı olabilmek için,
sizin yardımınıza ihtiyacımız var.**

Denetlenmeyen üreme, açlık ve perişanlık hayvanların günlük hayatıdır. Bu perişanlığı uzun vadede düzeltmek için, dünya sağlık örgütünün tavsiye ettiği tek yol hadımlaştırmaaktır.

Böylece perişanlık baştan önlenir.

Örneğin, bir çift kedi yılda iki kez yavrular. Her yavru lamada 2,8 kedi hayatta kalır. On yıl içinde bir çift kedi 80 milyondan fazla yavru doğurur. Bu kediler de sokaklarda kontrolsüz çoğalır.

Veterinerimiz Angelika ve bir kaç yardımcı sokakdaki hayvanlara yardım ediyorlar. Hasta ve yaralı hayvanlar tabiki doktor tedavisi altında sıhatleri düzelene kadar bakılıyor.

Yem, kısırlaştırma, doktor tedavisi ve ilaçlar aşırı masraf getiriyor. Bu nedenlerden dolayı sizin yardımınıza ihtiyacımız var. Bizim amacımız hayvanları almanya getirmek değildir. Daha çok hayvanın yaşadığı yerde hayat şartlarını düzeltmektir.

Yapabileceğiniz yardımlar:

- Almanya'dan İzmire bagaj iletimi (örneğin hayvan maması)
- Köpek ve kedi maması, yavrulara süt gibi yardım
- Üye olmanız (aktif ya da pasif)
- Bir hayvanın vaftiz babası olmak



Helfen Sie uns zu helfen

**Sprechen Sie mit uns /
Speak with us /
Bizimle konuşun**



Sunnydays for Animals e.V.

Doverhahn 2

D-41836 Hückelhoven

Telefon: (+49) 02433 - 904 87 46

Mobil: (+49) 0157 - 37 52 67 39

E-Mail: sunnydays-for-animals@t-online.de

**Ansprechpartner in Kuşadası /
Contact person in Kuşadası /
İlgili kişi Kuşadası**

Angelika Hoffmann-Cigdem

Mobil: (+90) 535 - 451 33 54

**Spendenkonto / Donation bank
account / Yardım hesabımız**

Sunnydays for Animals e.V.

Kto-Nr.: 101 5200,

BLZ: 37020500, Bank für Sozialwirtschaft

IBAN: DE29370205000001015200

BIC: BFSWDE33XXX

facebook



**Sunnydays
for Animals e.V.**

Please help us to help



**Sunnydays
for Animals e.V.**



Kastrationen

Sinn und Hilfestellungen
für Straßentiere



Castrations

Castrations mean help
for stray animals




Kısırlaştırma

Neden ve sokaklarda
yaşayan hayvanlara yardım



www.sunnydays-for-animals.de

Kastrationen verhindern Tierleid

 Der Verein Sunnydays for Animals e.V. wurde im Jahr 2005 gegründet, mit dem Ziel, Tieren in Not im In- und Ausland zu helfen.

Hierzu gehören u.a. in Deutschland die Laborkatzen und in Kuşadası, der Westküste der Türkei, die Straßentiere. Unkontrollierte Fortpflanzung in Verbindung mit Elend und Hunger gehören hier zum Alltag.

Um das Leid auf Dauer zu minimieren sind Kastrationen nach den Vorgaben der Weltgesundheitsorganisation (Neuter & Release = Einfangen, Kastrieren und Auswilderung am gewohnten Ort) der einzige Weg. So kann im Vorfeld bereits viel Tierleid verhindert werden.

Angenommen, ein Katzenpaar bekommt zweimal jährlich Nachwuchs und pro Wurf überleben 2,8 Katzen. Nach 10 Jahren ergäbe dies bereits über 80 Millionen Katzen, die sich auf der Straße unkontrolliert weitervermehren.

Angelika, unsere Aktive vor Ort, kümmert sich zusammen mit unserem Tierarzt und einigen Helfern um die Streuner. Kranke und verletzte Tiere werden selbstverständlich medizinisch versorgt und liebevoll gesund gepflegt.



Bei der Bewältigung der Kosten für Futter, Medikamente, Kastrationen und die tierärztlichen Behandlungen benötigen wir jedoch Ihre Hilfe. Denn es geht uns nicht darum, so viele Tiere

Castrations prevent animal suffering

wie möglich nach Deutschland zu holen, sondern die Lebensqualität für die Tiere im Ausland und vor Ort zu verbessern.

So können Sie helfen:

- als Flugpaten von Deutschland nach Izmir, für Gepäckmitnahme (z.B. Futter)
- mit Hunde- und Katzenfutter, Welpenmilch, Leckerlies
- als aktives oder passives Mitglied und/oder als Pate für ein Tier

Weitere Informationen über uns, unsere Projekte und wie Sie helfen können finden Sie hier:

www.sunnydays-for-animals.de



Our society „Sunnydays For Animals e.V.“ was founded in 2005 with the intention of helping animals in distress here and abroad.

Among these are laboratory cats in Germany as well as stray animals in Kuşadası on the West Coast of Turkey. Uncontrolled proliferation in connection with hunger and misery is regrettably an everyday phenomenon.

The only way to minimize the suffering is Neuter & Release according to the WHO's (World Health Organization) suggestions. The animals will be caught, sterilized and released in their accustomed surroundings. A lot of suffering can be avoided this way.

Assuming that one pair of cats has two kindles per year with 2,8 surviving kittens each, their number would rise to 80 Mio. in 10 years, and these again would proliferate uncontrolled.

Angelika, one of our activists in Turkey, cares for the stray cats and dogs together with our veterinarian and a number of helpers. Sick and injured animals are medically treated

Kısırlastırma hayvanların cilesine karşı

and lovingly nursed.

But we need your help to finance all the food, medication, castrations and veterinary treatment. Our intention is not to bring many animals to Germany, but to improve their quality of life where they live.



How you can help:

- Become a flight companion from Germany to Izmir by carrying things we need (food, for example)
- By donating dog- and catfood, special milk for puppies/kittens, treats
- By becoming an active or passive member and/or sponsor of one animal



Sunnydays for Animals e.V. 2005 yılında kurulmuş bir dernektir. Bu derneğin amacı kötü durumda yaşayan hayvanlara yardım etmektir. Sunnydays for Animals e.V. yurtiçinde ve yurtdışında bulunan hayvanlara yardım eder.

Almanya'da Labor kedilerine, Kuşadasında (Türkiyenin Ege bölgesi olarak) ise sokak hayvanlarına yardımda bulunmaktadır.